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Pár slov na úvod… 
 

Dobrý den, milí Přátelé! 

 

Jsem rád, že jste si stáhli tuto přednášku.  

Mé jméno je Jirka Mazur a mám pro Vás připraveno pár informací. Přátelé, toto video není 

primárně o tom, abych propagoval svoji knihu. To, co vám chci říct je důvod, proč jsem tuto 

knihu napsal a jak jsem se k tomu vůbec dostal.  

 

Když jsem si pro Vás tuto přednášku o bohatství připravoval, přemýšlel jsem nad důvody, proč 

jsem začal před lety podnikat. Prvním z důvodů, proč jsem začal před lety podnikat, bylo, že 

jsem chtěl vydělat více peněz a měl jsem jakési tušení, že bych mohl vytvářet i něco jako 

bohatství. Chtěl jsem mít hojnost ve svém životě. To, že to nebylo jednoduché, to popisuji 

mimo jiné v mé knize.  

 

Dospěl jsem k velmi zajímavým závěrům. A o ty se s vámi nyní podělím. 

 

Přátelé, abych nezapomněl na to, co Vám chci v průběhu své přednášky říct, napsal jsem si pár 

poznámek na tabuli.  
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Jak vytvářet bohatství?  

 
Tuto přednášku jsem nazval, jak vytvářet bohatství. Ano, to byla ta první otázka, kterou jsem 

si kdysi dal, když jsem začínal podnikat. Jak vytvářet peníze? Jak vytvářet tu hojnost? Jak 

si zabezpečit ten lepší život, který jsem očekával od toho, že jsem sebral odvahu a šel jsem 

na své a pustil jsem se do věcí, o kterých jsem předtím neměl ani tušení.  

 

Ano, bavíme se o tom, jak vydělávat peníze a proč ty peníze chceme vydělávat. 

 

Hodně lidí mi říká: „Jirko, peníze nejsou všechno, proč pořád mluvíme jenom o penězích? Štěstí 

si za ně nekoupíš…,“ a tak dále a tak dále. Já si dovolím trošičku oponovat. Na všechno, co 

v životě děláme, jak žijeme, co potřebujeme, ať je to zdraví, ať jsou to vztahy v rodině, ať jsou 

to věci jako oblečení, bydlení, cestování, kvalita života, na to prostě peníze potřebujeme.  

 

A hovoříme-li o penězích, tak je samozřejmě otázka, co je to bohatství a kolik těch peněz 

opravdu pro život potřebujeme. Já jsem si to pro sebe nadefinoval trošku jiným způsobem. 

Vím, že peníze samy o sobě štěstí nepřináší, ale že se s nimi, zkrátka a dobře, vede lepší život.  

 

To, co je pro mě opravdové štěstí, je to, že díky penězům mohou mít svůj život pod kontrolou. 

Mohu mít pod kontrolou svůj čas. Mohou se ráno probudit a říct si, mám před sebou nový 

báječný den a sám se svobodně mohu rozhodnout, co budu dělat. Mohu si dělat, co chci mohu 

pracovat. Mohu nepracovat mohu dělat užitečné věci mohu. Třeba pomáhat jiným lidem. Mohl 

točit toto video a je mi jedno jestli za to vydělávám peníze nebo ne. Protože to dělám pro radost, 

a protože si myslím, že je to užitečné. Ta svoboda dělání dělá divy.  

 

A co to bohatství? Ano, bohatství můžeme vyjádřit majetkem, aktivity. Kolik vlastníme domů, 

továren, zámku, ostrovů, jachet, letadel… Já z toho nevlastním téměř nic, protože pro mě je 

největším bohatstvím nezávislost. Ta faktická nezávislost, že nezávisím na nikom, na systému, 

na práci, na trhu. Nezávisím dokonce ani na výsledcích své práce.  

 

Práce mi samozřejmě do mého života přináší peníze a to vytváří tu nezávislost. 

Mohu myslet, jednat svobodně. Mohu vymýšlet, mohu kreativně pracovat. Můžu si dovolit 

občas být neúspěšný.  Mohu se nezávisle rozhodnout. 
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Zkrátka a dobře, třeba nemusím chvíli dělat nic, nebo se vydám někde na dovolenou na nějaký 

ostrov nebo do hor a prostě si to užívám. To všechno je nezávislost!  

 

Cash flow kvadrant 

 
Nezávislost je faktor, který když v životě máte, tak je život úplně o něčem jiném, než když ho 

prožíváte závisle. Já jsem si tady jako pomůcku nakreslil Kiyosakiho cashflow kvadrant 

cashflow kvadrant.  

 

 Je to takový diagram. Rozdělený na 4 části a jsou v něm umístěna 4 písmenka. Ta písmenka 

označují skupiny lidí podle toho, jakým způsobem si vydělávají peníze pro své živobytí 

a pro svůj život. Možná tento diagram od Kiyosakiho znáte. Já jej používám velmi rád, protože 

to je i faktické zhodnocení toho, jak lidé vydělávají peníze. Ale on do jisté míry i předurčuje 

způsob myšlení v pozici, v jaké se člověk nachází a jaký má výchozí bod startu, ze kterého 

může začít si plnit své cíle. 

 

V levé horní části toho cashflow kvadrantu jsou zaměstnanci. Ano, rodiče nám říkali: „Dobře 

se uč, aby z tebe něco bylo, abys měl dobrou práci. Abys měl dobré zaměstnání!” Jenže, to je 

tak trošičku past! Potom dostudujete, jdete do práce. Zjišťujete, že máte svobodu a dovolenou 

na příděl, že prodáváte svůj čas, prodáváte svoji energii za peníze. Zjišťujete, že ty peníze jsou 

omezeny trhem, kterému se říká burza práce, na které Vám nikdo nedá nikdy více peněz, než je 

hodnota Vaší práce. 

 

Je to zkrátka a dobře past. Abyste vydělávali v tomto kvadrantu více peněz, musíte buď zvýšit 

intenzitu své práce - prodávat více času. Můžete také šlapat po kariérním žebříčku, ale všechno 
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sebou nese obrovský výdaj energie, často i zdraví. A je otázka, v jakém zdravotním stavu, nebo 

jak šťastní chcete v tom svém životě být. Jak se chcete dožít zdravého vysokého věku a parádně 

si v něm užívat? A když jdete do důchodu, jako zaměstnanci, tak dostanete od státu nějakou 

almužnu. Pokud umíte šetřit, pokud neumíte investovat, tak pak je ten zbytek života velmi 

bídný.  

 

Navíc z vašeho platu Vám stát uloupí polovinu peněz. Sociální a zdravotní daně, které 

do odchodu do důchodu ještě zaplatíte, DPH,  spotřební daň… Z toho, co pro sebe vytváříte, 

uvidíte tak slabých 30 - 40 %.  

 

Druhým písmenem v kvadrantu jsou podnikatelé, živnostníci. Podnikaví lidi, kteří vzali 

zodpovědnost do vlastních rukou a šli na své. Teď neřešíme, jaké okolnosti k tomu měli. Každý 

je může mít různé, nicméně jsou ve světě, kde si zodpovídají sami za sebe, zodpovídají za to, 

co říkají, co dělají. Je tam už větší míra svobody a autonomie. A do jisté míry i nezávislého 

způsobu života nebo myšlení. A jsou závislí, nebo svobodní? V jakém prostředí to podnikání 

dělají? Kolik mu musí věnovat času a jaké závazky si vytvářejí?  

 

Každopádně už jsou v lepším daňovém režimu. Zbývá jim více peněz, které nedaní každý 

měsíc, ale třeba 1 za rok. A pokud několikrát za rok recyklují peníze do tvorby zisku, může 

jejich bohatství, nebo příjmy růst podstatně rychleji! To samo o sobě už dává do růstu bohatství 

určitý pákový efekt. 

 

Třetí skupinou v cash flow kvadrantu jsou majitelé firem. Majitel firmy je člověk, který je 

majitelem systému, který mu vydělává peníze. Může to být továrna, můžete to být obchod, 

Může to být jakákoliv výrobní nebo podnikatelská jednotka. Vy dnes víte, že to může být 

i virtuální firma. Můžete se starat o peníze jiných klientů, můžete pracovat s penězi, 

s nejrůznějšími aktivity. Jsou tam faktory jako odvaha, motivace, podnikavost, které vedou 

tyto lidi k tomu, aby delegovali svou práci na jiné lidi a tím získali prostor pro realizaci svých 

podnikatelských myšlenek. Tím získávají další pákový efekt do toho svého života, do tvorby 

bohatství.  

Za stejnou práci, ve stejném čase, za stejnou energii, dokonce i se stejným IQ, 
mohou vydělávat jako majitelé firem, nebo 10 x více než jako zaměstnanci.
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Ano, když přijde průšvih na trhu v legislativě, něco se v tom podnikání stane. Nesete 

i zodpovědnost, ale učíte se všechny tyto věci řešit! Řešíte rizika, možné výnosy a spoustu 

jiných záležitostí. To je cesta, kterou jsem si já velmi aktivně vyzkoušel a ještě ji dneska 

realizuju, protože mě podnikání baví.  

 

A potom zde máme oblast, která se nazývá investor. Investor je člověk, který se v prvé řadě 

zabývá správou, rozmnožováním peněz. Nakupuje aktiva, aby na nich vydělal více peněz, 

organizuje své investiční akce za účelem dosažení zisku jednodušším způsobem, než je samotné 

podnikání. Může kupovat ty továrny, ty obchodní jednotky a nemusí se účastnit jako majitel 

firmy pracovně. Zkrátka a dobře, bere je jako aktivum, které se snaží určitými kroky zhodnotit 

a poté je prodává na trhu dražším způsobem.  

 

Může mít k investicím jednoduchý náhled - kupovat akcie, obligace, bitcoiny, dělat na burze, 

dělat se zlatem, s nemovitostmi… To všechno jsou do jisté míry investiční akce, kde ví, 

že investuje.  

 

Má očekávání, že na tom vydělá peníze? Pokud to dělá jako řemeslo a má tam vyrobený určitý 

fundament peněz, tak zjistí, že je to zpravidla nejjednodušší způsob, jak vydělávat peníze, který 

si lidé vlastně často neumí představit. Protože ve školách se to neučí. Rodičové to zpravidla 

dětem neřeknou. Je to něco, na co si 90 % všech investorů musí přijít samo!  

 

O bohatství 

  

Když jste v práci jako zaměstnanci nebo OSVČ, musíte si to hodně odmakat rukama nebo 

hlavou, výdejem energie a tak dále, a tak dále. Vše, co se týká peněz, je výsledkem toho, jak 

jste schopni o penězích myslet a jaké máte náhledy na peníze. Co jste se od nich učili?  

 

Jaká máte přesvědčení o penězích? Jsou správná?  Pokud máte ve Vašem životě jen málo peněz, 

tak pravděpodobně máte špatná přesvědčení o penězích. Peníze jsou výsledkem Vašeho 

myšlení o nich, a samozřejmě i toho, v jaké části cash flow kvadrantu žijete. Myslíte, pracujete 

Bohatství je výsledkem, v prvé řadě, myšlení.
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a musíte i dělat. Musíte dělat akce a realizovat to, co vymyslíte. A musíte mít určité povědomí 

o tom, jak fungují mechanismy pro tvorbu peněz nebo bohatství. Čili, jde o pochopení i dělání.  

Myšlení pochází z naší hlavy. Nestačí peníze pouze vydělat, je potřeba uvažovat i o tom, jak si 

je udržet. Přemýšlet o tom, jak bohatství rozmnožovat a jak ho udržet. 

 

V investování si můžete dávat různé cíle. Například, jedním z cílů mohou být samozřejmě 

peníze, růst finančního majetku nebo růst majetku v nejrůznějších aktivech. Můžete také cílit 

na hodnoty, které jsem tady už zmiňoval, jako je svoboda, nezávislost nebo kvalitní život. Vy, 

jako osoba, můžete investovat s různým přesvědčením – mindsetem, různým způsobem: 

chaoticky, organizovaně, nevědomě, vědomě. Může Vás do toho někdo vtáhnout. Můžete 

někomu uvěřit. Můžete se nechat napálit. Můžete věci studovat nebo je nestudovat.  Můžete, co 

chcete, to je svoboda. To, jak tu svobodu budete využívat, takové pravděpodobně budete mít 

výsledky.  

 

RA – ruská ruleta  

 
Můžete investovat způsobem, které jsem označil písmenky RA, to je ruská ruleta, čili někde 

investuji čas, peníze, nějakou hodnotu - udělám sázku a uvidím, jak to dopadne. Takovou 

typickou sázkou jsou nákupy akcií, bitcoiny, kryptoměny obecně nebo nákupy jakýchkoliv 

aktiv, kde nemůžete přímo ovlivnit, co se děje s cenou – tedy proč se cena toho aktiva vyvíjí 

určitým způsobem. A proč ruská ruleta? Protože, to, zda máte zisk nebo ztrátu, je výsledkem 

náhody. Nemáte to pod kontrolou. To je investování, které mě osobně příliš nebaví.  

 

VI – vědomé investování 

 
Mě baví něco, co jsem tak nazval zkratkou VI - vědomé investování. Dělám procesy, které mám 

pod kontrolou, kterým rozumím, které mohu ovlivňovat a mohu se v jednotlivých fázích 

rozhodovat, co se svými penězi, aktivy udělám. Říkám tomu cesta inteligentního investora. 

 

Řekněme si, co se děje na pozadí oněch investičních procesů. Když už jsme se tak plynule 

rozpovídali o tom investování… Výsledkem pákových sil - něčeho, co běží na pozadí všech 

procesů v podnikání a investování, je možný růst hodnoty aktiv, peněz, bohatství. Jsou to síly, 
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které rozpohybovávají peníze. My do toho přidáváme myšlení, nápady a potom se stane, že 

do našeho života přichází stále více a více peněz a aktiv!  

 

Takové typické pákové síly pro podnikatele nebo majitele firem jsou daňové prostředí, 

zaměstnanci, síla trhu, nákup nejrůznější prostředků do firmy, investice do firmy, 

investice do podnikání… Výsledkem těchto procesů by mělo být to, že prostředky, které 

využijete, Vám dávají sílu páku do vašeho podnikání.  

 

Někdy to mohou být pákové síly na pozadí. Nemusíte si jich být vůbec vědomi. Může to být 

pravidlo 80 na 20. Může to být složené úročení, mohou to být nejrůznější vlivy, o kterých jste 

třeba ani neměli tušení a ony Vám pomáhají v růstu Vašeho bohatství. S nebo Vám taky, když 

o nich nemáte tušení, mohou klást překážky. Mohou ho i poškodit.  

 

Velmi významnou pákovou sílou jsou peníze samotné. Ano, lze rozpohybovat velké částky z 

malých peněz! To je něco, o čem já rád hovořím, píšu, mimo jiné i v knize Život na burze. Píšu 

v ní o tom, jak rozpohybovat z malých peněz velké peníze. A co je předpokladem? To jaké jsou 

příležitosti, jaká jsou rizika, kde můžete ztratit, kde můžete vydělat, jak na to, jak nastavit svůj 

mindset. 

 

Ale to jsem trošičku odbočil. Peníze potřebujete pro podnikání, peníze potřebujete pro 

investování, peníze Vám mohou dávat sami o sobě finanční páku, ale mohou Vás naučit 

i myšlení, že lze rozpohybovat milionové sumy téměř úplně z nuly. Mě se to podařilo v životě 

možná dvacetkrát a je to elegantní proces, jak přemýšlet o byznysu, o investicích. Osobně znám 

stovky podnikatelů, kteří jsou dneska velmi úspěšní, a úplně všichni začínali z nuly. Takže 

povídačky - nemám peníze, nemůžou podnikat, nemám čas, nemůžu podnikat, jsou opravdu jen 

povídačky. Je to rozhodnutí! To je ta svoboda volby a schopnost myslet. 

 

Co další síly na pozadí? Hovořili jsme o tom, že možným výsledkem investování může být 

získání hodnot, jako jsou svoboda, nezávislost a čas. Čas pod kontrolou. Můj čas, který jsem si 

vzal zpátky a mohu si s ním dělat co chci, protože vím, že můj čas je vyměřen. Díky tomu ho 

chci naplňovat co nejlepším způsobem. Věci jako svoboda, nezávislost a čas se mohou stát v 

podnikání a v investování Vaši, investičním prostředkem. Můžete investovat nejenom peníze a 

tyto prostředky, o kterých jsem hovořil, ale také můžete do svého podnikání investovat 

svobodu, nabytou nezávislost, schopnost nezávislého myšlení a hlavně čas.  
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To znamená, že začnete čas rozdělovat na čas produktivní, v rámci kterého vytváříte hodnoty, 

aktiva, peníze, bohatství, a na čas neproduktivní. Ten se týká zábavy, relaxu a jiných součástí 

Vašeho života. 

 

Potom jsou zde ještě další faktory, které rozhodují o tom, zda uspějete, nebo neuspějete. 

Prvním faktorem je motivace - musíte to opravdu chtít! Protože když nechcete, tak se to prostě 

neuděje. Když to chcete jenom tak na zkoušku, nebo latentně o tom sníte, tak se to nikdy 

neuděje. Vaše motivace musí být opravdová psí - silná. Musíte mít opravdová vášeň, musíte 

ráno vstávat s nadšením, že jdete dělat svoje podnikatelské a investiční věci.  

 

Druhým faktorem je odvaha. Ano, velká část populace chce mít všechno na jistotu, nechtějí 

cokoliv riskovat. A právě proto se jejich život děje v průměru. Tím, že nic neriskují, tak prožijí 

průměrný život. Nechci říct, že v bídě, ale většinou to není žádná sláva. 

Odvaha je něco, kde, když si dovolíte jít do akce, tak můžete vidět neočekávaný výsledek. 

Příkladem může být odvaha ke sportovní akci, odvaha k osobnímu rozhodnutí, odvaha k 

výkonu v rizikového povolání, odvaha k podnikání, odvaha k investování. To slovo odvaha je 

velmi důležité!  

 

 

PA - podnikavost 
 

Potom je tady to slovo PA – podnikavost. To znamená že, pracuji na tom, abych své myšlenky 

nějakým způsobem rozpohyboval. Uvažuji o svých projektech, uvažuji sám o svém 

investování. Ten, kdo nemá v sobě podnikavost, zpravidla není schopen kreativně rozvinout 

své podnikání nebo investiční nápady. Co je dobrá zpráva, na podnikavosti můžete svobodně 

pracovat.  

Odvaha neznamená pouze překonat strach. Je podmíněna 
Vaší motivací. 

Je podmíněna věděním, 
že Vy víte, proč ty věci chcete dělat!
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Můžete ji trénovat třeba tak, že začnete číst knížky, sledovat inspirativní příběhy, začnete 

zpracovávata zasévat do svého mozku něco, čemu já říkám ziskové sekvence myšlení.  

Když do mozku vkládáte špatné sekvence - špatné softwary, nevede to k úplně k dobrým 

výsledkům. Lepší software = zyvšování podnikavosti = lepší výsledky.  

 

D - dovednosti 
 

Aby jste uspěli v podnikání nebo v investování, musíte si osvojit jisté dovednosti. Bez nich to 

nejde! Úspěch přeje připraveným a nebývá dílem pouze náhody. Bývá výsledek určitého 

souboru dovedností. To odpovídá. Dovednosti jsou v korelaci ke slovu kvalifikace, což 

znamená, že musíte mít kvalifikaci investora, musí mít kvalifikaci podnikatele. Je to řemeslo, 

tak jako doktor, pekař, kdokoli jiný. Abych svou práci dotáhl k úspěšnému výsledku, který má 

určitou hodnotu a přináší mi to, co chci, musím na své kvalifikaci, tedy na svých kompetencí, 

umět pracovat.  

 

Kompetence se sestávají ze vzdělání. Musíte se neformálně vzdělávat, protože o podnikání a 

investování se běžně ve školách neučí.  čili. Takže je potřeba pořídit si knihy, kurzy a studovat. 

Musíte zahájit studijní proces, protože se chcete vzdělávat pro výsledky, kterých chcete 

dosahovat. Také musíte umět pracovat s informacemi, protože svět je přehlcený informacemi a 

Vy se s nimi musíte naučit pracovat. Musíte se naučit, které informace vedou k tomu Vašemu 

vytouženému výsledku. A také musíte sbírat zkušenosti.  

 

Všechny tyto faktory, o kterých jsem teď hovořil, jsou součástí vědomého investování -

investování, které představuje v případě burzy nebo toho, co mi na ní děláme, vědomé řízení 

investic, vědomé řízení peněz. Já nemám moc rád spojení jako obchoduji na burze, trénuji a 

spekuluji, protože v těchto slovech se slovo bohatství téměř vůbec nevyskytuje. To vede 

většinou k oné ruské ruletě štěstí.  

 

Ruská ruleta – tedy: „Uvidím, jak ten obchod vyjde,“ není něco, co bych chtěl učil lidi, a co by 

mělo být záměrem toho, že si přečtete moji knihu. Chci, abyste pochopili, jak to opravdu 

děláme, proč jsme úspěšní, co jsme museli udělat, abychom překonávali neúspěchy, jak jsme 

změnili svůj mindset, jak jsme změnili svá přesvědčení. 
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Vědomé investování 

 
Je třeba si uvědomit, že existují určité parametry v investování, o kterých potřebujete vědět. 

Investování má v sobě slova zisk, čili musí být ziskové a riziko - musím si být vědom toho, jaká 

rizika postupuji při cestě za chtěným výsledkem. Obsahuje slovo likvidita čili, jak rychle a 

elegantně k sobě přitáhnu peníze, aktiva a další věci. Investování obecně má řadu faktorů, které 

je třeba znát a zvážit. Často o nich hovořím ve svých kurzech a také v našem klubu 

inteligentních investorů, do kterého, když budete chtít, můžete dnes přijmout mou pozvánku.  

 

Jaké složky investování má? Jsou to 3 základní složky. Prvním z nich je, že  

když spustíte jakýkoliv investiční proces, potřebujete, aby fungoval dlouhodobě v čase. Aby 

investiční procesy měly šanci rozpohybovat Vaše peníze, Vaši hodnotu. Aby se mohlo urodit, 

když zasadíte. Čili každá investice, každý druh Vaší měsíční činnosti si vyžaduje jiné procesy, 

má jiné podmínky toho, jak to celé funguje. To, co všechno spojuje v rámci vědomého 

investování je, že to děláte vědomě, že to máme pod kontrolou, že tomu rozumíme, že je to 

investiční proces, který můžete aktivně ovlivňovat. 

 

Na burze můžeme používat různé strategie – nakupovat, prodávat, dělat krátkodobé 

spekulace. Jiný postup budou vyžadovat reality, jiný podnikání, jiný investiční zlato. Na 

základě toho, pak realizujeme procesy, které má každá investice nastaveny trošičku jinak. 

Všechny investice mají ale něco společného. Sledujeme při nich v čase výnosnost, rizikovost, 

volatilitu, to, jak se pohybuje cena oněch aktiv, příležitosti, řešíme strategie, řešíme plánování, 

řešíme svůj přístup…Přístup podnikatele nebo přístup investora nebo přístup naivního hráče?  

 

To je na každém z Vás. To, co mám v našem investování hodně rád je fenomén složeného 

úročení - 8 div světa. Kdysi tento zázrak popsal Albert Einstein. Dlouho mi trvalo, než jsem 

pochopil, že v investování na burze je toto složka, do které nemusím dávat vůbec žádnou energii 

nebo práci, a přesto má na tvorbu bohatství naprosto rozhodující vliv. Pojďte se se mnou 

zamyslet. Jak dlouho se Vám úročí aktiva, se kterými pracujete? V tomto čase roste Vaše 

bohatství. To čemu my na burze říkáme složené úročení, Vy možná znáte z bankovnictví. 

Dám příklad, máte roční úrok 10 % (jen pro názornost. To asi nemá nikdo:), tak Vám vzroste 

ročně majetek o 10 %. Druhý rok se to úročí z navýšeného majetku.  
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Na burze máme úročení o něco vyšší. Máme ho na denní bázi a na denní bázi můžeme 

obchodovat, tradovat, spekulovat chytře s velmi nízkou mírou rizika, vědomě řídit své peníze 

a do toho můžeme nechat pracovat peníze pasivně každý den. Tím nám naskakují finanční 

částky z toho, co jsme vydělali, z toho, co již bylo úročeno a z toho, co jsme tam vložili. Tomu 

se říká zázrak složeného úročení.  

 

V mém investování a podnikání na burze se objevují 2 rozhodující síly. První je pasivní – to 

je to, co nemusím každý den dělat (složené úročení) a druhá aktivní - to je to, co musím dělat a 

chci dělat, protože mě to baví, naplňuje. Je to prostě fantastické. Nikdy jsem nevydělal peníze 

tak snadno, jako na burze. Jednou kliknete na platformu, zakoukáte se do grafů a přijdete na to, 

kde jsou Vaše peníze. Pak uděláte akci a to Vás doslova nadzvedne ze židle. Budete nadšení. 

Nikdy nevyděláte peníze tak rychle a tak snadno jako na burze! 

 

Ale samozřejmě - bacha na to! To nadšení musí být takové trošičku přízemní, uzemněné, 

protože do těch činností nesmíte vkládat příliš mnoho emocí, ambicí, nadějí. I o tom píšu ve 

své knize. Já jsem ty ambice a naděje na začátku trošičku napálil, abych rychle vydělal. A jak 

jsem to potom celé pokazil a prodělal. Být při zemi, uzemněný, znamená nedávat do procesu 

nadměrné ambice nebo nadměrné očekávání. Znamená to postavit se k tomu trošku 

profesionálně a mít tam mindset dlouhodobého investora, který to celé nechává pracovat v čase.  

 

JAK VYTVÁŘET BOHATSTVÍ  
 

Když shrneme 4 faktory, které mají zásadní vliv na to, jak vytvářet bohatství, tak to jsou:  

 

1) Peníze aneb bez peněz do hospody nelez. V případě burzy - bez peněz na burzu nelez. 

Na burzu musíte mít taky peníze. Na rovinu Vám teď řeknu jednu věc. Na burze můžete 

začít s velkými penězi i jako kvalifikovaní investoři, jako rizikoví investoři i jako 

začátečníci. Jako začátečníci ale musíte dodržovat jistá pravidla, jisté postupy tak, aby 

ta vaše podstupovaná rizika byla naprosto minimální. Chcete se to dobře naučit. 

Teoreticky můžete začít i s relativně malými penězi. 

Tam však Vaše opatrnost musí být ještě větší, protože na burze platí čím menší kapitál, 

tím větší rizika podstupujete. Na 2 straně se to vyplatí naučit! Protože v okamžiku, kdy 

se naučíte vydělávat peníze a pochopíte ty 3 složky – trading, pasivní složené úročení 
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a čas, tak si ty peníze, ten kapitál z vnějšího světa k Vám cestu prostě najde! Protože 

peníze mají rády lidi, kteří s nimi umí pracovat.  

 

2) Čas - investice musí fungovat a pracovat dlouhodobě v čase.  

 

3) Proces = akce. V našem případě je to trading. Jsou to spekulace, je to to, co na burze 

děláme. Když ceny aktiv, komodit, akcií nebo měnových párů rostou, tak nakupujeme 

a v okamžiku, kdy se růst zastaví, prodáváme a realizujeme zisk. Je to poctivý, legální 

a jednoduchý koncept vydělávání peněz, obdobný tomu, co děláme v jakékoliv jiné 

obchodní činnosti. Nakupujeme levně, prodáváme draze. Ale na burze to děláme 

jednoduše, na pár kliknutí s finanční pákou. To znamená, že potřebujeme velmi málo 

peněz na to, abychom hodně peněz vydělali. Finanční páka vůbec nemusí být strašák. 

Může to být skvělý výrobní nástroj, když tomu rozumíme.  Více se o tom dozvíte v mé 

knize Život na burze nebo v některé další části našeho vzdělávání.  

 

4) Složené úročení – skutečná síla na pozadí, které způsobuje exponenciální růst 

kapitálu. Pokud máte investiční přístup aka Ruská ruleta, tak Vaše investování bude 

vypadat jako křivka – nějak takto: vyděláte, proděláte, vyděláte, proděláte hodně, chcete 

peníze zpátky, vyděláte znovu, proděláte, potom se do toho obujete, vyděláte hodně, 

dáváte tam ambice, naděje, štěstí a najednou se ten trh se obrátí proti Vám a zmizí Vám 

veškeré peníze. Nekvalifikovaní investoři, hráči ruské rulety, peníze téměř vždy ve 

výsledku ztratí. Je to o náhodě. Vědomý investor, který ví, co dělá, se snaží o to, aby 

měl nějakou spodní hranici, limit, pod který nechce nikdy vydělat, čili riskuje méně. 

Dělá více akcí a soustřeďuje se na postupnou tvorbu zisku, bohatství víceméně 

lineárním způsobem. Jeho investování se podobá čáře. Jistě, sem tam vydělá, sem tam 

prodělá, ale je důležité, aby ten způsob řízení zisku byl zdravý, byl inteligentní, byl 

použitelný, byl vědomý.  Je to řemeslo, není to nic těžkého. Je to to samé, jako kdybyste 

chtěli dělat jakékoliv jiné řemeslo či povolání. Pokud máte ochotu se v oblasti svého 

řemesla vzdělat, máte motivaci, odvahu, jste podnikaví a máte chuť získat potřebné 

dovednosti, tak Vaše křivka roste exponenciálně. A v čase může růst do nebes. 
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Křivka tvorby bohatství – zisku a 7 pilířů investování 
 

O čem je křivka tvorby bohatství? Na jedné straně máme pasivní složené úročení, které se 

nám po určité době začne enormně nafukovat – roste a zvětšuje se náš vložený kapitál. My 

pracujeme pořád stejně intenzivně, pořád se stejným rizikem opakujeme neustále akce a to, co 

jsme se naučili, tím nejjednodušším způsobem. Náš kapitál roste. Tím, jak nám narůstá  polštář, 

tak se mění rizika = můžeme zvyšovat průběžně naše obchodní akce. K tomu stále pracuje 

složené úročení. Naše bohatství po nějakém čase začíná růst neuvěřitelně intenzivně.  Toto je 

základ toho, jak vzniká bohatství, jak se vytváří bohatství. Tento myšlenkový postup, funguje 

v zásadě velmi podobně v jakýchkoliv jiných investičních procesech.  

 

Já osobně mám 7 pilířů investování. Nejsem pouze burzovní blázen, který by jenom naháněl 

grafy a čísla. V mé knize se dočtete, že jsem i podnikatel, že jsem dělal spoustu podnikatelských 

projektů, na kterých jsem vydělal. Taky že jsem dělal ty, které dopadli špatně, že jsem neřešil 

rizika a příležitosti v klasickém podnikání a jakou to mělo vazbu na burzu.  

 

• Mým prvním investičním pilířem jsou nemovitosti. Ano, rád si hraji s investičními 

nemovitostmi.  

 

• Pak je to zlato - jako skvělý depozit a uchovatel hodnoty v čase.  

 

• Dále je to moje vlastní podnikání, do kterého se mi vyplácí neustále investovat.  Dělám 

to, co mě baví, co mě naplňuje.  

 

• Je to také burza - řízení investic na burze.  

 

• Pátým, velmi důležitým pilířem, je vzdělávání, knihy, kurzy, zkušenosti. Neznám lepší 

investici, než je vzdělání. Za pár stokorun, tisícikorun se mi podařilo vybudovat 

milionové projekty. Ten výsledek, ta finanční páka, když správně investujete do 

vzdělávání, může být ve výsledku ohromující.  

 

• Šestým pilířem, do kterého často a rád investuji je kvalita svého života, protože náš čas 

je vyměřen. Kvůli tomu toto všechno dělám. Abych si užíval ten správný život, abych 
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si jej mohl užívat s rodinou, s blízkými, abych si mohl plnit své sny a neřešit, kolik 

dostanu zaplaceno v práci, jaký dostanu důchod, abych se mohl odstřihnout od systému, 

abych mohl být lehce mimo systém - svobodně a nezávisle. Na naše politiky a jejich 

hrátky sleduji zpovzdálí, ze zábavy a s úsměvem, protože jsou to blázni, kteří hrajou 

vysokou hru už stovky let a ta hra nedoznala zatím žádné změny.  Součástí té hry je 80 

% lidí v naivní populaci, kteří neustále věří novým a novým slibům a doufají, že o jejich 

štěstí, zdraví, peníze a bohatství se zkrátka a dobře postará někdo jiný.  

 

Jenže jednou přijdete na to, že tomu tak není. Že to jste Vy kdo se musíte postarat o své 

bohatství, že jste to Vy, kdo se musíte postarat o své peníze. Jste to Vy, kdo nesete 

zodpovědnost za svůj čas. Jste to Vy, kdo si můžete přidělit neomezenou porci svobody. 

Jste to Vy, kdo si můžete přidělit nezávislost a tu nezávislost správným způsobem 

využívat. A protože to můžete udělat, tak to prostě udělejte, ale udělejte to odpovědně s 

plným vědomím toho, že Vy odpovídáte za svůj život.  

 

• Sedmým a tedy i posledním pilířem jsou investice do jiných lidí. Investice do mých 

příbuzných, do mých přátel, do potřebných lidí, do charity, do pomoci lidem, které třeba 

ani neznám, protože vím, že Svět potřebuje, abychom my lidé, kteří měli to štěstí a bylo 

jim dopřáno objevit ta tajemství, ta mystéria toho, že můžeme vytvářet peníze a 

bohatství, bylo nám dopřáno poznat uvnitř, jak to celé funguje, tak je naší morální, 

lidskou nejen povinností, ale i radostí, rozdávat. A je jasné, že nemůžete rozdávat, když 

nemáte, z čeho. Nemůžete rozdávat svůj čas, energii, když jste ji prodali někomu 

jinému. Nemůžete dávat peníze, když je sami nemáte, ale můžete to všechno v hlavě 

otočit. Můžete budovat ziskové sekvence myšlení, vyzkoušet si investování nanečisto 

úplně bez rizika. Můžete se naučit vědomě investovat jako vědomí inteligentní investoři 

s naší podporou, s naší radou, s naším servisem. Nemusíte riskovat nadměrně jako 

blázni, abyste vydělávali velké peníze. Na Vaší straně je technologie našeho myšlení. 

Jsou tam osvědčené prověřené postupy, které popisuji ve své knize. Je tam fenomén 

složeného úročení, je tam síla - síla času. Čas je síla.  

 

Znáte film Vyměřený čas? Čas je jednotka něčeho, kterou když zrealizujete správně, tak to Váš 

život může neuvěřitelným způsobem posunout. Já se rád dělím o své zkušenosti a o své 

podnikání, o své investování, protože je to Svět, který mě naplňuje, který mě neskutečně baví 

a přes všechny peripetie, které jsem zažil a které jsem poctivě, bez příkras, pravdivě popsal 
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v mé knize.  Moje knize vypráví o 4. investičním pilíři, kterým je řízení peněz na burze. 

Přátelé, když si knihu přečtete, lépe pochopíte to, o čem zde píši. Pochopíte, co jsou základy 

burzovních spekulací, a jak se naučit tajný expertní byznys. je to pár stokorun. Vy sami se 

svobodně a nezávisle rozhodněte, zda je to byznys, který Vás může bavit. Zda Vás může zajímat 

naše komunita, naše know how, zda se budete chtít účastnit, zapojit.  

 

Zde bych ještě zmínil naši skvělou komunita traderů. Já jsem proškolil přes 3000 lidí. V naší 

komunitě stabilně zůstává nějakých 600 až 800 lidí dlouhodobě a je to naprosto skvělá parta. 

Jsou to lidě, kteří obchodují na burze. Mají podobné životní motivace. Podobné životní příběhy. 

Jejich motivací je svoboda, nezávislost, lepší život. Jsou to lidé se, kterýma si mentálně velmi 

rozumím. Není tam žádná konkurence, navzájem se podporujeme, sdílíme, a protože tam máme 

podporu, můžeme sledovat desítky nebo stovky špatných přístupů a postupů v investování, ale 

i desítky nebo stovky těch výborných ziskových postupů. Díky tomu můžeme tyto postupy 

koncentrovat do našeho vědění. A právě toto vědění a postupy jsou v mé knize.  

Zjistíte, že v žádné jiné knize je prostě nenajdete, protože jsou výsledkem myšlení, nikoliv 

pouze mého, ale myšlení stovky lidí z našeho klubu. Toto je hlavní hodnota knihy.  

 

Také Vám prozradím, že už teď si můžete pořídit doplňkový produkt - Ziskové sekvence 

myšlení, kde dostanete špičku, základy podnikatelského a investorského myšlení a zároveň 

informaci o tom, jak začít na burze.  

Pokud máte odvahu, nechcete čekat frontu, chcete být v akci ihned, tak se podívejte na náš VIP 

paket, pořiďte si ho a my Vám obratem ihned zavoláme. Probereme s Vámi Vaše potřeby, 

seznámíme se, probereme i případný investiční a studijní plán a prostě se do toho pustíte. Ale 

pamatujte, nemusíte riskovat vůbec nic, můžete se to učit a až se to naučíte, můžete rizika 

přidávat.  

 

Děkuji Vám, že jste dočetli až sem, že jste se podívali na mou bezmála 40 minutovou přednášku 

a věřím, že pro Vás byla užitečná. Mějte se krásně a třeba se uvidíme spolu na druhé straně.  

 

Mějte se hezky, 

 

Jirka Mazur 

 

 


